
м. Чернівці 

 

 

 

У К Р А ї Н А 
ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА Постійна комісія обласної ради з 

питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 
агропромислового  розвитку та земельних відносин 

ПРОТОКОЛ № 23 

17 березня 2025 р. 

Присутні: 

Василь ГОНЧАР - голова постійної комісії, 

Ярослав ІІІЕШУР - заступник голови постійної комісії. 

 

 Відсутні: 

Борис КОЛІСНИК - секретар постійної комісії. 

Головує: Василь ГОНЧАР - голова постійної комісії обласної ради з питань 

регуляторної політики, розвитку підприємництва, агропромислового розвитку 

та земельних відносин. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про розгляд клопотання ОКУ «Буковинський центр культури і 

мистецтва» Чернівецької обласної ради від 24.12.2024 № 01-12/204 про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та об'єднання 

земельних ділянок (поділ земельної ділянки), яка перебуває у користуванні 

обласної комунальної установи «Буковинський центр культури і мистецтва» 

Чернівецької обласної ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

Гончар В.Б. повідомив, що на розгляд постійної комісії надійшло 

клопотання ОКУ «Буковинський центр культури і мистецтва» Чернівецької 

обласної ради від 24.12.2024 № 01-12/204 про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об'єднання земельних ділянок (поділ 

земельної ділянки) 

СЛУХАЛИ', депутата ІІІешура Я.М. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію Гончара Василя Борисовича - голови постійної комісії 

обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку та земельних відносин взяти до відома. 

2. Підтримати затвердження виготовленої ФОП Савчук О.В. технічної 
документації. 

3. Погодитись із запропонованим проектом рішення «Про затвердження 

технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки» та внести 



його на розгляд сесії обласної ради. 

Результати голосування: «за» - 2. 

2. Розгляд клопотань в. о. генерального директора ОКНП «Чернівецький 

обласний госпіталь ветеранів війни» від 06.01.2025 №9 та від 09.01.2025 № 17 

щодо надання згоди на укладання договорів земельного сервітуту. 

ВИСТУПИЛИ: Гончар В.Б. повідомив, що на розгляд постійної комісії 

надійшли клопотання в. о. генерального директора ОКНП «Чернівецький 

обласний госпіталь ветеранів війни» від 06.01.2025 №9 та від 09.01.2025 № 17 

щодо надання згоди на укладання договорів земельного сервітуту. 

СЛУХАЛИ: депутатів Гончара В.Б. та Шешура Я.М. 

ВИРІШИЛИ: Поголитись із запропонованим проектом рішення «Про 

надання згоди на укладання договорів сервітуту на користування земельною 

ділянково» та внести його на розгляд сесії обласної ради. 

Результати голосування: «за» - 2. 

3. Про розгляд проекту рішення «Про виконання обласного бюджету 

Чернівецької області за 2024 рік». 

ВИСТУПИЛИ: Дякова А. А. 

СЛУХАЛИ: депутатів Гончара В.Б. та Шешура Я.М. 

ВИРІШИЛИ: Погодитись із запропонованим проектом рішення «Про 

виконання обласного бюджету Чернівецької області за 2024 рік» та внести його на 

розгляд сесії. 

Результати голосування: «за» - 2. 

4. Про розгляд проекту рішення «Про передачу земельних ділянок із 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст Чернівецької області 

у комунальну власність Чернівецької міської територіальної громади» (вхідний 

від 12.03.2025 №: 21/572). 

ВИСТУПИЛИ: Гончар В.Б. 

     СЛУХАЛИ: депутата Шешура Я.М. 

ВИРІШИЛИ: Відповідно до роз’яснення Державної служби з питань 

геодезії, картографії та кадастру від 26.02.2025 № 16-28-0.134-1656/2-25 

суб'єктами внесення пропозицій про передачу до комунальної власності 

територіальних громад майнових активів спільної власності, які перебувають в 

управлінні районних та обласних рад (в тому числі і земельних ділянок, на яких 

розташовані будівлі) є сільські, селищні та міські ради. Внесення таких 

пропозицій здійснюється у контексті задоволення колективних потреб виключно 

цих територіальних громад. Враховуючи, що до Чернівецької обласної ради 

надійшло звернення від Чернівецької міської ради щодо  



повернення у комунальну власність Чернівецької міської територіальної громади 

земельних ділянок, розташованих на території міста Чернівці, вважати 

недоцільним внесення на розгляд сесії Чернівецької обласної ради зазначеного 

питання, оскільки з Чернівецькою міською радою уже тривалий час ведеться 

робота щодо опрацювання, уточнення всіх необхідних даних щодо земельних 

ділянок, що можуть бути передані.  

 

 

Результати голосування : «за» - 2. 

 

Голова постійної комісії  Василь ГОНЧАР 

 

 

Заступник голови постійної комісії Ярослав ШЕШУР 
 

  



 

 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

ВИСНОВОК № 1 

 

17  березня 2025 р. м. Чернівці 

 

 

 

Про  розгляд проекту рішення  

«Про затвердження технічної 

документації із землеустрою  

щодо поділу земельної ділянки » 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію Гончара Василя Борисовича - 

голови постійної комісії обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку 

підприємництва, агропромислового розвитку та земельних відносин щодо 

проєкту рішення обласної ради «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки», розглянувши клопотання ОКУ 

«Буковинський центр культури і мистецтва» Чернівецької обласної ради від 

24.12.2024р. № 01-12/204 та виготовлену  ФОП Савчук О.В. технічну 

документацію із землеустрою щодо поділу земельної ділянки, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

        1. Інформацію Гончара Василя Борисовича - голови постійної комісії 

обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку та земельних відносин, взяти до відома. 

         2. Підтримати затвердження виготовленої  ФОП Савчук О.В. технічної 

документації. 

       3. Погодитись із запропонованим проєктом рішення «Про затвердження 

технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки»  та  внести  

його на розгляд сесії обласної ради. 

 

 

Голова постійної комісії                                                     Василь Гончар 

 



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

ВИСНОВОК № 2 

 

17 березня 2025 р. м.Чернівці 

 

 

Про надання згоди на укладання 

договорів сервітуту на користування 

земельною ділянкою  

 

Заслухавши інформацію Гончара Василя Борисовича - голови постійної 

комісії обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку та земельних відносин щодо клопотання в.о. 

генерального директора ОКНП «Чернівецький обласний госпіталь ветеранів 

війни» від 06.01.2025 №9 та від 09.01.2025 № 17 щодо надання згоди на укладання 

договорів земельного сервітуту», постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

          1.  Інформацію Гончара Василя Борисовича - голови постійної комісії 

обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку та земельних відносин, взяти до відома. 

 

 

            2. Погодитись із запропонованим проєктом рішення «Про надання згоди на 

укладання договорів сервітуту на користування земельною ділянкою» та внести 

його на розгляд сесії обласної ради. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії  Василь ГОНЧАР 
 

 

 

 



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

ВИСНОВОК № 3 

 

17 березня 2025 р. м.Чернівці 

 

Про розгляд проєкту рішення «Про 

виконання обласного бюджету 

Чернівецької області за 2024» 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію Дякової Анжели Анатоліївни – 

директора Департаменту фінансів обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації)  про виконання обласного бюджету за 2024 рік, обласна 

рада 

 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію директора Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації (обласної військової адміністрації) Анжели Дякової про виконання 

обласного бюджету за 2024 рік, взяти до відома. 

 

2. Погодитись із запропонованим проєктом рішення та внести його на 

розгляд сесії обласної ради. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії  Василь ГОНЧАР 

 

 

 

 

 

 

 



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 

Постійна комісія з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

ВИСНОВОК № 4 

 

17  березня 2025 р. м. Чернівці 

 

 

 

Про  розгляд проекту рішення  

«Про передачу земельних ділянок із 

спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ та міст Чернівецької області у 

комунальну власність Чернівецької 

міської територіальної громади» 

 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію Гончара Василя Борисовича - 

голови постійної комісії обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку 

підприємництва, агропромислового розвитку та земельних відносин щодо 

проєкту рішення обласної ради «Про передачу земельних ділянок із спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ та міст Чернівецької області у 

комунальну власність Чернівецької міської територіальної громади» вхідний від 

12.03.2025 № 21/572 , постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

        1. Інформацію Гончара Василя Борисовича - голови постійної комісії 

обласної ради з питань регуляторної політики, розвитку підприємництва, 

агропромислового розвитку та земельних відносин, взяти до відома. 

        2. Відповідно до роз’яснення Державної служби з питань геодезії, картографії 

та кадастру  від 26.02.2025 №  16-28-0.134-1656/2-25 суб'єктами внесення 

пропозицій про передачу до комунальної власності територіальних громад 

майнових  активів  спільної  власності,  які  перебувають  в  управлінні районних  

та обласних рад (в тому числі і земельних ділянок, на яких розташовані будівлі) є 

сільські, селищні та міські ради. Внесення таких пропозицій здійснюється у 

контексті задоволення колективних потреб виключно цих територіальних громад. 

Враховуючи, що до Чернівецької обласної ради надійшло звернення від 

Чернівецької міської ради  щодо повернення у комунальну власність Чернівецької 



міської територіальної громади земельних ділянок, розташованих на території 

міста Чернівці, вважати недоцільним внесення на розгляд сесії Чернівецької 

обласної ради зазначеного питання, оскільки  з Чернівецькою міською радою уже 

тривалий час ведеться робота щодо опрацювання, уточнення всіх необхідних 

даних щодо земельних ділянок, що можуть бути передані. 

 

  Голова постійної комісії                                                   Василь ГОНЧАР 

 

 


